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RG.0012.8.2011 
Protokół Nr 11/11 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
odbytego w dniu 5 września 2011 roku. 

 
 

Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1302 a zakończyła o 1500. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Kazimierz 
Pasztaleniec, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na        
5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec przedstawił proponowany 
porządek obrad, który został przyjęty bez uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
przekraczające podstawę programową wychowania przedszkolnego w Gminnym 
Przedszkolu Publicznym w Radomyślu nad Sanem przedstawiła i omówiła              
P. Joanna Dudzińska – Inspektor ds. oświaty. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2011 rok przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy 
Małgorzata Nowak. 
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Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy (dotyczy m. Orzechów) przedłożyła pracownik Urzędu Gminy 
– Magdalena Grębowiec, informując o pozytywnej opinii Zebrania Wiejskiego 
w Orzechowie w kwestii zbycia przedmiotowej nieruchomości. 
Nie zgłoszono zastrzeżeń  do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy ( dotyczy m. Chwałowice) przedstawiła  pracownik Urzędu 
Gminy – Magdalena Grębowiec. 
P. Grębowiec poinformowała, że Zebranie Wiejskie sołectwa Chwałowice 
pozytywnie zaopiniowało zbycie omówionej nieruchomości.  
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  
– 5 głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie poboru podatków w formie inkasa 
przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustanowienia zasad przysługiwania diet przewodniczącemu organu 
wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Radomyśl nad Sanem omówiła 
Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił i 
omówił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 
Po złożonych wyjaśnieniach i przeprowadzonej dyskusji  Komisja zaopiniowała 
pozytywnie zaproponowaną przez Dyrektora ZGK taryfę, w tym cenę 1m3 wody 
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w kwocie 3,60 zł w głosowaniu – 3 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
 
Ad. IV/8. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dopłat do ceny wody na terenie gminy 
Radomyśl nad Sanem omówił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej 
Lesław Pater. 
W głosowaniu po dyskusji projekt uchwały wraz zaproponowaną dopłatą do 
1m3 dostarczonej wody w wysokości 1,20 zł został pozytywnie zaopiniowany – 
5 głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/9. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Stalowej Woli przedstawił inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
Piotr Chodur. 
Nie zgłoszono uwag  do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 5 głosów 
„za”. 
 
Ad. IV/10. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 
Szeliga. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/11. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 
2011 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedłożony projekt w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
Radny Jerzy Ryzak zapytał czy będzie modernizowany  dalszy odcinek drogi 
biegnącej przez Nowiny w stronę Czekaja Pniowskiego, po wykonanym 
wcześniej częściowym remoncie tej drogi. 
Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak odpowiedziała, że wobec braku obecnie 
informacji na ten temat odpowiedź będzie można uzyskać na najbliższej sesji 
Rady Gminy. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
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            Przewodniczący Komisji 
 
                       Kazimierz Pasztaleniec 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur  
 
 
 
 


